
From: Лп Лп  
Sent: Sunday, December 15, 2024 7:59 PM 
To: m.barakova@sofia.bg 
Subject: Обществени консултации по Доклад с рег. № СОА24-ВК66-10055/14.11.2024 г. относно 
приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за определяне и администриране 
на местни такси и цени на услуги, предоставяни от СО, приета с Решение № 894 по Прот 
 

Здравейте! 

Казвам се Лазар Петрунов и до средата на текущата година бях директор на дирекция 

"Околна среда" на СО. В ресора на дирекцията е методическото ръководство над ОП " 

Зоологическа градина София". 

Сега, като обикновен гражданин, искам да изразя своята подкрепа към г-жа Надежда 

Бобчева и г-н Иван Василев, за подготвения доклад и включените в него предложения. Без 

съмнение, повишаването на цените в Зоологическата градина е "непопулярно" действие, 

но определено ще бъде повишен и стандартът на предлаганите услуги. За никого не е 

тайна, че сред обществото е широко разпространено мнението, че "щом общината 

предлага нещо евтино или безплатно, значи то не е качествено"! Към момента, услугите, 

които предлага ОП "Зоологическа градина София", са на цени под символичните, и лично 

съм бил свидетел, как това предизвиква насмешка и недоверие в посетителите и гостите на 

зоопарка. Сред тях се създава впечатление за несериозност, което ги провокира и те да 

проявяват несериозно и пренебрежително отношение към обекта, като цяло. 

 

С уважение, 

Лазар Петрунов 
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